
Lejre 28.11.2021 

 

Dagsorden for d. 28.11.2021 

Bestyrelsesmøde Rynkebjerggårdsvej 3 til 59. 

Tilstede: Inger, Marita, Iben, Joan og Susie 

Referent: Susie 

 

Pkt. 1. Skal vi aftale en fast dag for fremtidige bestyrelsesmøder? 

Beslutning: Nummer to søndag aften i hver måned, kl. 19.00 til 21.00. Iben sørger for at booke 

Felix et år frem.   

Pkt. 2. Forventninger/forpligtigelser til vores indbyrdes kommunikation på FB og når vi mødes i 

øvrigt.  

Beslutning: Når vi mødes i bebyggelsen skal vi lige tjekke, med hinanden om vi har tid til en 

”bestyrelsessnak” 

Vi er ikke forpligtiget til at tjekke FB før efter kl. 20.00 – der kan ikke forvente svar før senest 

næste formiddag. Hvis der er hastesager som kræver et strakssvar, sendes der en SMS til de 

øvrige bestyrelsesmedlemmer med ordlyden: ”Tjek FB” 

Pkt. 3. Til fremtidige beboermøder. Når bestyrelsen skriver dagsordenen, skal alle dokumenter der 

skal fremstilles på beboermødet være tilgængelige og være læst af bestyrelsen, desuden skal det 

være afklaret, at bestyrelsen er enige om fortolkningen af disse dokumenter. Når dagsordenen er 

skrevet/vedtaget, kan den ikke ændres. Evt. dokumenter skal sendes/udleveres til alle beboere 

sammen med dagsordenen.. 

Beslutning: Pkt. 3 er vedtaget. 

Desuden besluttes det, at Bestyrelsen afholder opsamlingsmøde efter beslutninger er taget for 

at lave en handleplan og fordeling af arbejdsopgaver for gennemførelse af de vedtagne punkter, 

den samlede bestyrelse skal godkende referater af beboermøder inden det deles med den øvrige 

beboergruppe, der gives op til en 14 dages frist efter beboermødets afholdelse.  

Pkt. 4. Formandens afgang. 

Beslutning: Vi inviterer Jens til det kommende bestyrelsesmøde i januar 2022, med det formål at 

opnå en forståelse for hvad der har ført til Jens beslutning, Vi håber Jens vil deltage for vores 

fremtidige gode naboskabs skyld, og samarbejde i øvrigt. Det skyldes, at bestyrelsen endnu ikke 

helt klar over, hvad det skyldes, at Jens har trukket sig som formand. Jens er af flere 

bestyrelsesmedlemmer blevet opfordret til at genoverveje sin udtræden af bestyrelsen.  



Bestyrelsen er enige om at Jens har gjort et fremragende proaktivt arbejde for vores 

boligafdeling. Hvis Jens forsat ønsker at fastholde sin beslutning, tages dette til efterretning af 

bestyrelsen. 

Susie sender en invitation til Jens. 

Susie skriver i fælles gruppen på FB: Bestyrelsen har nu holdt møde, og som I ved har Jens valgt 

at trække sig som formand. Jens er valgt som formand af det samlede beboermøde, derfor kan 

der først vælges en ny formand til næste beboermøde, som finder sted d. 03.03.22.  

Pkt. 5. Beslutning om, om vi venter med en ny formand til forårets beboermøde eller?  

Beslutning: Se beslutning under pkt. 4. 

Pkt. 6. Kort snak om beboermødet 4.11.21. Der var en person tilstede som ikke har adresse her – 

er det tilladt? 

Beslutning: Susie skriver og spørger Birgitte.  

Pkt. 7. Skal vi indkøbe en kopimaskine – eller har andre muligheder?  

Beslutning: Marita og Inger har en printer, de har lov at købe printerpatroner på foreningens 

konto.  

Pkt. 8. To punkter fra mødet som havegruppen arbejder videre med – gør de det?  

Beslutning: Joan er nu medlem af havegruppen som repræsentant fra bestyrelsen, hun sørger for 

at der bliver arbejdet videre med de to punkter. 

Marita er frem over bestyrelsens repræsentant i ”kommunegruppen”.  

 Pkt. 9. Linjeføring af haver – tre henvendelser til Susie. Hvem hjælper med at linjeføre dem der 

gerne vil have afsat nu?  

Beslutning: Marita afsætter have sammen med Susanna, Susie med Aga, Susie skriver til Helene, 

Gretes datter. Bestyrelsesmedlemmer tager sig af at få linjeført haverne omkring egne 

beboerområder ifølge haveplanen.  

Pkt. 10. Udsugning? (Jens skrev det på et tidspunkt.) 

Beslutning: Marita spørger servicecenteret.  

Pkt. 11. Næste beboermøde. 

Beslutning: se pkt. 1  

Pkt. 12. Svar til Birgitte ang. Grete i nr. 39 der ikke ønsker at benytte sig af muligheden for at 

etablere yderlig have.   

Beslutning: Susie svarer Birgitte, da hun også svare Helene (Gretes datter) på samme spørgsmål. 

Pkt. 13. Arbejdsgruppernes status?   



Have: 

Fællesareal:  

Indendørs: 

Kommunen: 

Beslutning: Pkt. 13 udsat til næste bestyrelsesmøde. 

Pkt. 14. Kalibrering, tagplader, emhætte, snerydning, belysning mv.  

Beslutning: Marita – spørger og vender tilbage. 

Pkt. 15. Mail vedr. datoer i februar + marts. 

Beslutning: Iben afklarer med Winnie hvornår beboermødet kan finde sted i marts. 

D. 14. 02.22 afholdes der regnskab- og budgetmøde kl. 19.00 til 21.00 for hele bestyrelsen, i 

Felix.  

 

 

Husk til næste bestyrelsesmøde: 

Pkt. 1 skal være godkendelse af dette referat 

Husorden kigges igennem inden beboermødet i marts.  

Opdatering på ladestandere 

Pkt. 13 fra dagordenen d. 26.11.21 

 

På bestyrelsens vegne 

Susie Bonnesen 

 

 

 

 

 

 

 


